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Dagsorden årsmøte 20. april 2023 
 
 
 
 
 
1) Konstituering av møte 

Godkjenne innkallingen og dagsorden 

 

2) Oppnevne møteleder,2 referenter, tellekorps og 2 representanter til å undertegne 

protokollen fra møtet.  

 

3) Behandle årsberetning om klubbens virksomhet i 2022  

 

4) Godkjenne klubbens regnskap med revisors beretning for 2022 

 

5) Godkjenne budsjett for 2023 og fastsette medlemskontingenten for 2024  

 

6) Behandle og fatte vedtak i alle saker som er ført opp på innkallingens saksliste. 

Innkomne saker er: 

a) Endring av lover for Stovner Hundeklubb 

innsendt av styret 

b) Endring av treningstider i hall 

Innsendt av styret, bearbeidet utfra komiteenes innspill. 

c) Endring av treningstider i hallen 

Innsendt av Brukshund komiteen 

d) Innsendt sak fra Siri Segalstad 

 

7) Valg  

- Leder for 2 år  

- Kasserer for 2 år 

- 2 styremedlemmer for 2 år  

- 2 varamedlemmer for 1 år 

- Revisor for 1 år 

 

- Valgkomite: 2 medlemmer for 2 år samt 1 varamedlem for 1 år 
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Sak 1 
Konstituering av møtet.  
Godkjenning av innkallingen og dagsorden 
 
 
 
 

Sak 2 
Oppnevne møteleder, 2 referenter, tellekorps og 2 
representanter til å undertegne protokollen fra 
møtet. 
 
 
 
 

Sak 3 
Behandle årsberetning av klubbens virksomhet i 
2022. 
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STYRETS ÅRSMELDING FOR 2022  
STOVNER HUNDEKLUBB 
 
 
Stovner Hundeklubb driver med kurs og trening av hunder på Lillomarka Arena ved 
Grorud og i leiet hall på Kløfta samt på skistadion på Hvaltjern. Klubben leier også et 
par andre steder på en daglig basis. Etter styrets oppfatning gir det fremlagte 
resultatregnskap og balanse med tilhørende noter fyllestgjørende informasjon om 
driften og om stillingen ved årsskiftet. 
 

Styrets sammensetning etter årsmøtet 26. april 2022 
Leder: Anette Buind Nordby – ikke på valg 1 år igjen 

Nestleder: Christian Ekeren– gjenvalg 2 år 
Kasserer: Monica Semb Sætre – valgt for 1 år 
Sekretær: Elizabeth Wilhelmsen – gjenvalg 1 år  
Styremedlem: Nicholas Maximillian Moltazu – ikke på valg 1 år igjen 

Styremedlem: Anne Lise Ytreberg – valgt for 2 år 
Styremedlem: Stine Haakensen – gjenvalg 2 år 
Varamedlem: Nina Skjelstad – valgt for 1 år 
Varamedlem: Liz Rognstad - valgt for 1 år 
 

Styreaktiviteter 
Siden forrige årsmøte har det vært innkalt til 14 styremøter, møtene har blitt avholdt 
både digitalt via teams, og fysisk. Det har også vært avholdt 1 styreseminar. 
 

Årsmøtet 2022 
Årsmøtet ble avholdt 20. april 2022 på Hiak kl. 19.00.  
 

Medlemmer 
Klubben hadde pr 31.12.2022 i alt 505 medlemmer. 
 

Klubbens økonomi 
Klubbens økonomi er god, til tross for koronabegrensninger i første kvartal 2022. 
Regnskapet viser et overskudd for 2022 på kr 141 489. Innestående i bank pr. 
31.12.2020 er kr. 3.551.354, innskuddet er fordelt mellom en sparekonto i DNB og en 
konto i Landkreditt bank. 
 

Kurssituasjonen 
Også i 2022 har det vært begrensninger i første kvartal på treninger pga 
koronasituasjonen. Etter dette kom klubbens aktiviteter raskt tilbake på normalt nivå. 
Alle klubbens grener har arrangert kurs i 2022. 
 

Sponsoravtaler 
Royal Canin har sponset oss i 2022 og vi jobbet med og fikk på plass sponsoravtaler 
med Aktiv Dyreklinikk, Burger King, Canelana, Dogwalker og Pet XL i starten av 
2023 
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Valgkomiteen 
Valg komiteen for årsmøtet i 2022 har bestått av Hege Bjerke Tollefsen, Maurice 
Alden og Geir Ottesen. 
 

Revisor 
for 2022-regnskapet har vært statsautorisert revisor Langseth Revisjon AS 

 
Stevnearrangement 
Se grenenes årsrapporter. 

 
Aktiviteter 
Det har vært stor aktivitet i alle klubbens grener i de perioder det har vært muligheter 
for det. Også i første kvartal av 2022 har det vært korona begrensninger, til tross for 
dette har komiteene klart å arrangere både kurs, treninger og stevner. Se de enkelte 
komiteers årsberetninger som går nærmere inn på komiteenes arbeid, aktiviteter og 
resultater innenfor sine grener. 
 

 

 

Stovner, 21. mars 2022 
 

Anette B. Nordby Christian F. Ekeren  
Styreleder nestleder 
 
Elizabeth Wilhelmsen Monica Semb Sæthre 
Sekretær Kasserer 
 
Anne Lise Ytreberg Stine Haakensen  
Styremedlem Styremedlem 
 
Nicholas M. Moltzau 
Styremedlem 
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ÅRSBERETNING 2022 AGILITYKOMITEEN  
STOVNER HUNDEKLUBB 
 

 

Agilitykomiteen har i 2022 bestått av  
• Toril Moltzau: LEDER  

• Hege B. Tollefsen  

• Aina B. Lundkvist  

• Anette Gjerding  

• Jon G. Olsen (frem til og med juni 2022)  

• Kristin Bekkevold (fra og med mai 2022)  

 

Møtevirksomhet  
Det har vært avholdt 12 komitémøter, 1 styreseminar og 2 møter med instruktørene.  
 

Pandemi og korona  
2022 startet med at Norge var stengt ned grunnet pandemien. Agility komiteen søkte 
kommuneoverlegen og styret om å kunne avholde stevne under de strengeste 
restriksjonene som hadde vært. Stevnet ble avholdt i slutten av januar, maks 20stk 
inne i hallen samtidig, påbud om munnbind. Vi klarte det, og fikk stor applaus fra 
agility Norge samt kommuneoverlegen. Det ble ikke meldt om ett sykdomstilfelle etter 
stevnet.   
 

Lagledere for agility SHK  
• Små hunder: Hege Bjerke Tollefsen  

• Mellomstore hunder: Heidi Smee   

• Store hunder: Anne Lene Rønshaugen  

 

Treningssituasjonen og kurspartitreninger  
I uke 4 startet vi opp kurspartiene på Kløfta, fortsatt med restriksjoner, noe som 
fungerte bra. Alle var flinke til å holde avstand, sprite hender og bruke munnbind når 
de ikke løp. Kurstreningspartiene har vært fulle, og vi har hatt mange som har stått 
på venteliste for å trene gjennom hele året. Vi har vært nødt til å si nei til veldig 
mange som har søkt plass.   
 

Vi har hatt følgende faste instruktører på kortere eller lengre oppdrag gjennom året.  
• Aina B. Lundkvist  

• Jon G. Olsen  

• Hanne Skjelstad   

• Inger Bakkeby  

• Stine Haakensen  

• Nicholas Moltzau  

• Merethe Eike  

• Kirsten Bjørnelykke (Sluttet februar 2022)  

• Geir Ottesen (Sluttet februar 2022) 
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I tillegg har vi hatt hjelpeinstruktører fra elitepartiet.  
• Anette M. Gjerding  

• Torill Moltzau  

• Monica S. Sætre (ny fast instruktør fra 2023)  

• Camilla Sandbakk  

• Hege B. Tollefsen  

 

Andre aktiviteter  
Vi avholdt treningssamling i februar i hallen vår.  
Instruktører var Inger Bakkeby, Nicholas Moltzau og Jon G Olsen søndag. Det var 24 
ekvipasjer som trente fordelt på tre grupper i to dager.  

 

Det ble avholdt nybegynnerkurs våren 2022 på Lillomarka Arena. 21 ekvipasjer 
deltok, og instruktører var Jon G Olsen, Nicholas Moltzau, Aina B Lundkvist og  
Elizabeth Wilhelmsen. Vi fikk 4200,- av studieforbundet  
 

Det ble også avholdt nybegynnerkurs høsten 2022 på Lillomarka Arena. 14 
ekvipasjer deltok, og Inger Bakkeby, Nicholas Moltzau og Jon G Olsen var 
instruktører. Vi fikk 4200,- av studieforbundet  
 

Høsten 2022 organiserte AK valpekurs på Rommen skole. Liz Rognstad var 
instruktør for 8 søte små  
  

Vi hadde booket ett intensivkurs helgen i september med Tarjei Bratt Hveding-
Gabrielsen, på Lillo arena. Men ettersom Tarjei kom med til VM måtte vi avlyse 
kurset.  
 

Medlemsinformasjon  
All medlemsinformasjon deles i sosiale medier da vi har funnet ut at det er der folk får 
det med seg. Vi bruker spesielt Facebook og Instagram til å skryte av våre 
medlemmer.   
 

Hindermateriell  
Vi har i 2022 oppgradert hinderparken betraktelig. Dette er viktig for oss da vi er blant 
Norges største hundeklubber, og vi ønsker å ha det nyeste og beste som er på 
markedet. Vi har solgt unna mye gammelt via en hinderauksjon på Facebook, og 
erstattet med Galican hindre. 2x hinderparker, 2x soft mur, ale slalåm, vippe og 2x 
soft lengde   
 

Stevnearrangementer 
Stevnearrangementene våre er meget viktige for klubben, både agilityfaglig og ikke 

minst økonomisk. Vi er avhengig av stevneinntektene for å kunne holde hall, utstyr 

og treninger på det nivået vi har.   
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Agilitykomiteen har arrangert totalt 7 stevner, inkl Oslo Hundeshow. Stevnene våre er 
veldig populære, og har blitt fylt opp på kort tid. Vi har benyttet oss godt av det nye 
norske dommerkullet fra april 2022. Dette har også vært med på å holde våre 
dommer kostnader nede. 
  

Klubbmesterskapet ble holdt i september og hadde over 45 ekvipasjer til start. Årets 
klubbmestere ble:   

• Klasse 1 small: Kirsten Bjørnelykke & Skøy  

• Klasse 1 medium: Kristin Bekkevold og Vega  

• Klasse 1 large: Martin Bøhmer og Fuzz  

• Klasse 2 x-small: Hege Bjerke Tollefsen og Molly  

• Klasse 2 small: Hilde Røysheim og Shady  

• Klasse 2 large: Merethe Eike og Spicy  

• Klasse 2 x-large: Heidi Torbal og Majo  

• Klasse 3 x-small Camilla Sandbakk og Lilli  

• Klasse 3 small: Hanne Skjelstad og Lima  

• Klasse 3 medium: Christian Ekeren og Jax  

• Klasse 3 large: Tone Behncke & Zita  

• Klasse 3 x-large: Martin Bøhmer og Baby Lux  
 

Dommer var Tarjei Bratt Hveding-Gabrielsen  
 

Blåbærstevne  
Vi fikk avholdt to blåbærstevner i 2022  
April og desember. I april var Inger Bakkeby dommer, og i desember var Ingeborg 
Blakkisrud dommer. Begge blåbærstevnene hadde 40-50 deltagere.   
 

Sportslige resultater  
Klubbens agilityutøvere har også i 2022 gjort det meget bra i mange konkurranser 
rundt omkring i hele Norge, og i utlandet.  
 

Norgesmesterskap juni 2022  
Christian Ekeren ble Norgesmester individuelt med Jax. 
 

Stovner Hotdogs ble Norgesmestere i lag medium, laget bestod av Heidi Smee & 
Thor, Christian Ekeren & Jax, Stine Haakensen & Zting samt Maria De Meer Fjeld & 
Mico. 
 

Stovner X-Files vant bronse medalje i lag medium, laget bestod av Torill Moltzau & 
Ella, Cathrine Hustad & Chili, Kari H Larssen & Nelly samt Signe Lund Kleppe & Vita.  
  

Hege Bjerke Tollefsen og Molly ble kåret til Gjøvik mesteren i klasse 2xs  
 

Landslag 2022  
Small:  
Camilla Sandbakk & Lilli – Nordisk mesterskap i Sverige  
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Hanne Skjelstad & Lima – Nordisk mesterskap i Sverige  
Irene Yrstad & Zalto – Nordisk mesterskap i Sverige  
Irene Yrstad & Twix – Nordisk mesterskap i Sverige og VM i Østerrike  
  

Medium:  
Nicholas Moltzau & Ella – Nordisk mesterskap i Sverige  
Stine Haakensen & Zting – Nordisk mesterskap i Sverige  
Ingeborg Blakkisrud – reserve Nordisk mesterskap i Sverige  
  

Resultat Nordisk / VM  
Nicholas Moltzau og Ella ble Nordiske mestere i lag  
Irene Yrstad og Twix 8.plass sammenlagt individuelt i VM  
 

Junior NM september 2022  
Victoria Eklund og Luna ble junior Norgesmester individuelt 
 

ISAC (Sheltie VM)  
Hanne Skjelstad og Elizabeth Wilhelmsen var SHK sine representanter fra Norge 
under Sheltie VM. Begge løp finale i henholdsvis klasse 3 (Hanne) og klasse 2 
(Elizabeth) 
 

Hinderprisene  
Hilde Røysheim og Shady fikk hinderprisen på april stevnet i hopp 
Agnes Gregersen og Casper fikk hinderprisen i ag på OHS, lørdag.  
Jon G Olsen og Eris fikk hinderprisen på oktober stevnet i hopp  
Daniel Hæhre og Raja fikk hinderprisen på november stevnet i AG  
 

Bestemannspremiene  
AK kåret SHK sine aller beste ekvipasjer i klasse 3:  
  

X-Small: Camilla Sandbakk og Lilli  
Small: Camilla Sandbakk og Izzy   
Medium: Hilde Bakken og Ludo  
Large: Tone Behncke og Zita  
X-Large: Kari Dyrdal og Katie  
 

Disse har blitt champion i løpet av året  
  

Norsk agility hoppchampion  

Torill Moltzau og Ella  
Monica S Sætre og Saga  
Hege Bjerke Tollefsen og Jack  
Cathrine Hustad og Chili  
Anne Marie Kristoffersen og Papaya  
Hilde Bakken og Ludo  
Camilla Sandbakk og Izzy  
Hanne Skjelstad og Lima  
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Anette S Binfield og Millie  
Emilie Heggen og Ztella  
Tone Behncke og Zita  
Hilde Røysheim og Shady  
John Odlolien og Easy 

Hilde Bakken og Ludo 

Norsk agilitychampion  

Camilla Sandbakk og Izzy  
Cathrine Hustad og Chili  
Hege Bjerke Tollefsen og Jack  
Anne Marie Kristoffersen og Papaya  
Hanne Skjelstad og Lima  
John Odlolien og Easy  

Hilde Bakken og Ludo 

Dansk agilitychampion  

Signe Lund Kleppe og Vita  
Irene Yrstad og Zalto  
 

 

I oktober 2022 ble det annonsert at Stovner Hundeklubb sammen med Ølen og 
Arendal skal arrangere Norgesmesterskapet 2023 i Arendal. Dette synes AK er 
veldig stas.  
 

Agilitykomiteen ønsker å rette en stor takk til alle medlemmene våre som har bidratt 

med dugnadsinnsats gjennom året.   

Skal vi kunne gjennomføre aktiviteter i klubben er vi avhengig av dere alle.  
En ekstra stor takk til de flinke instruktørene våre som stiller opp slik de gjør.  
 

Selv om 2022 var fantastisk på mange måter, må det nevnes at i juli 2022 mistet vi 
en god og kjær venn, Christina Kosinski gikk bort etter en lengre tid med sykdom. 
Stovner Hundeklubb var hennes andre hjem, og hun stilte alltid opp som instruktør, i 
verv og ellers der hun var ønsket.  
Christina vil bli savnet.  
  

  

Agilitykomiteen, februar 2023 
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ÅRSBERETNING 2022 BRUKSHUNDKOMITEEN  
STOVNER HUNDEKLUBB 
 
 

Sammensetning 
Anne Tvedt Leder 
Sylvia Lindkjølen Sekretær 
Kristin Hekne Thoresen Kasserer 
Marianne Hovind Assersen Kursansvarlig 
Hilde Hov Materialforvalter 
 

Investeringer 
Ingen 
 

Kort oppsummering av 2022 
Vi opplever svært god stemning i bruksmiljøet og vi får flere som ønsker å trene 
bruks sammen med oss. Kursene og treningsgruppene har vært fulltegnet. 
Brukshundkomiteen har fungert godt og jeg synes vi har levert et godt tilbud til de 
bruksinteresserte.  
Det største som skjedde i 2022 var NM i bruks som vi arrangerte sammen med 
Elverum Hundeklubb i Elverum i august. Samarbeidet mellom klubbene gikk 
utmerket og vi leverte et teknisk godt NM.  
 
For å sikre ivaretagelse av ny medlemmer innførte vi treningsansvarlig på våre 
fellestreninger i høst. Dette fungerte svært godt og vil bli videreført i 2023 sammen 
med enkelte andre tiltak som skal sikre at klarer å ta i mot ny som ønsker å trene 
bruks på en god måte. 
 

Stevner 
Dato Aktivitet Gren Klasser 
12.05.2022 Stevne Spor CD 
19.06.2022 Stevne Spor  AB 
25.09.2022 Stevne Rundering Alle klasser 
22.10.2022 Stevne Spor CD 
23.10.2022 Stevne Spor CD 
 

Feltcup (uoffisielle arrangement) 
Feltcup er uoffisielle konkurranser i feltsøk, det benyttes et felt på 50x50 meter, 
legges ut 6 gjenstander. Vi har innført to klasser, hvor laveste klasse er for de som 
ikke har konkurrert tidligere og opp til og med godkjent i klasse C. Høyeste klasse er 
for de som har opprykk til klasse B og høyere. Laveste klasse har søketid 5 minutter 
og skal hente inn 2 gjenstander, mens høyeste klasse har søketid 8 minutter og skal 
hente inn 6 gjenstander. Det er kun antall gjenstander innhentet som benyttes og det 
er anledning til å belønne hundene underveis.  
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Feltcup har vist seg å være populært og har vi har hatt mer enn 20 startende ved de 
fleste anledninger. Vi arrangerte feltcup følgende datoer i 2022; 3. april, 20. 
november, 11. desember. 
 

Kurs 
Det har vært et aktivt år på kursfronten og ved siden av å ta inn eksterne instruktører 
har vi også i stor grad benyttet vår egne svært kompetente instruktører.  
 
Nytt av året var at vi satt opp et sporleggerkurs, hvor hensikten var å sikre at flere 
kan legge spor i konkurranse. Kurset bestod av både teori og praksis og var gratis for 
deltagerne mot at de forpliktet seg til å legge spor for klubben ved minst 2 
anledninger.  
 
Alle kursene hadde god påmelding og ble avholdt, med unntak av 
ferdselsprøvekurset som ble avlyst pga for lav oppslutning. 
 
Dato Aktivitet Gren Instruktør 
09.04.2022 Kurs Brukslydighet Anne Gry Øyeflaten 
10.04.2022 Kurs Brukslydighet Anne Gry Øyeflaten 
23.04.2022 Kurs Brukslydighet Andreas Volle 
24.04.2022 Kurs Brukslydighet Andreas Volle 
05.05.2022 Kurs Sporleggerkurs Tom Skjellerud 
07.05.2022 Kurs Spor Anita G. Karlsen 
08.05.2022 Kurs Spor Anita G. Karlsen 
07.05.2022 Kurs Feltsøk Rosita Johansen 
08.05.2022 Kurs Feltsøk Rosita Johansen 
28.05.2022 Kurs Brukslydighet Andreas Volle 
29.05.2022 Kurs Brukslydighet Andreas Volle 
01.10.2022 Kurs Rundering Frank Mellemsæter 
02.10.2022 Kurs Rundering Frank Mellemsæter 
08.10.2022 Kurs Spor Frank Mellemsæter 
09.10.2022 Kurs Spor Frank Mellemsæter 
15.10.2022 Kurs Brukslydighet Heidi Linnerud 
16.10.2022 Kurs Brukslydighet Heidi Linnerud 
 

Treningsgrupper 
Vi avholdt treningsgrupper i spor, rundering og feltsøk også her var det stor 
oppslutning og fulle grupper.  
 
Dato for oppstart Type Instruktør 
23. mai Feltsøk Rosita Johansen 
24. mai Spor Frode Løken 
19. mai Rundering Marie Nilsson  
xx. august Feltsøk Rosita Johansen 
xx. august Spor Frode Løken 
xx. august Rundering Marie Nilsson  
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Treningssamling 
Vi gjennomførte en treningssamling på Finnskogen helgen 13. – 15 mai. Det var ca 
30 påmeldte og vi hadde to sporgrupper og 1 runderingsgruppe. Som vanlig var det 
flotte treningsforhold og skikkelig god stemning blant deltakerne.  
 

Sosialt 
Vi har lagt vekt på en hyggelig ramme rundt våre treninger og klubbhuset på 
Hvaltjern er blitt benyttet flittig på våre fellestreninger. Treningsansvarlig setter på 
kaffe.  
20. juni hadde vi sommeravslutning og 17. november hadde vi middag for alle 
bruksinteresserte på Casa Mia i Lillestrøm.  
 

NM  
Norgesmesterskapet for bruks ble gjennomført på Elverum 13. – 15. august 2022 og 
vi stod som arrangør av Norgesmesterskapet sammen med Elverum Hundeklubb. 
Arrangementet var svært vellykket og teknisk godt gjennomført og vi endte med et 
godt økonomisk resultat for begge klubbene i tillegg.  
 
Stovner hadde dessverre ingen som startet for klubben under dette 
norgesmesterskapet.  
 

Faste treninger 
Det har vært gjennomført faste treninger på Hvaltjern på onsdager vår – høst. Fra 
desember har vi flyttet de faste onsdagstreningene til parkeringen ved Kjeller. Disse 
treningene har vært populære og det har vært godt oppmøte vinteren igjennom i 
tillegg er det nå flere fra bruks som også benytter hallen på Kløfta for trening i 
vinterhalvåret.  
 
 

Brukshundkomiteen, mars 2023 
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ÅRSBERETNING 2022 LYDIGHETSKOMITEEN 
STOVNER HUNDEKLUBB 
 
 
LP har hatt svært stor aktivitet i 2022, og er tilbake til mer enn normal drift etter  
coronanedstengningen. På grunn av mange tilbud om kurs og treninger og 
miljøskapende arbeid har medlemmene kommet tilbake, og medlemstallet er nå oppe 
på normalt igjen, og stigende.   

LP-komiteen besto i starten av året kun av 2 stk, men med 3 nye medlemmer i 
komiteen var det mulig å gjennomføre følgende:   

• 3 bronsemerkekurs med 18 deltakere  

• 3 bronsemerkeprøver med 29 deltakere  

• 2 stevner med 109 deltakere  

• 2 helgekurs med 12 deltakere  

• 1 ettermiddagskurs med 6 kvelder og 6 deltakere  

• 8 temakurs med 39 deltakere  

• 4 treningsstevner med 54 deltakere  

• 6 cupkvelder med 42 deltakere  

• 1 klubbmesterskap med 25 deltakere  

 
Det var ønskelig med flere autoriserte instruktører og konkurranseledere i klubben, 
og det ble derfor gjennomført 1 konkurranselederkurs med 6 deltakere og 1 Trinn 1-
kurs med 6 deltakere.   
I tillegg har vi hatt treningsansvarlig på alle fellestreninger tirsdager som har gitt god 
hjelp, og med spesielt fokus på nye medlemmer.   
 
Det har vært fokus på trivsel og at nye og gamle medlemmer skal føle seg 
velkommen og inkludert. Medlemmene har vært flinke til å hjelpe hverandre, og 
enkelte medlemmer har stilt opp i svært stor grad med frivilling arbeid.   
  
Klubben har markert seg godt på nasjonale og internasjonale LP-stevner i 2022 med 
høydepunkter som at våre 4 representanter fra Stovner sikret Nordisk laggull, det ble 
lagsølv i VM der 5 av 6 norske deltakere kom fra Stovner, nr 1 og 2 i NM kom fra 
klubben vår og seier i norgesmesterskap for juniorer gikk til vår rookie.  Dette har vi 
valgt å feire både med blomster og feiring i hallen.   
  
Den store aktiviteten og oppslutningen fra medlemmene på aktivitetene har gitt LP et 
mye større økonomisk overskudd enn budsjettert, og vi forventer at denne positive 
trenden fortsetter.   
 
 

Lydighetskomiteen, mars 2023 
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ÅRSBERETNING 2022 RALLYKOMITEEN 
STOVNER HUNDEKLUBB 
 
 

Rallykomiteen  
Komiteen har avholdt 8 møter i 2022 i tillegg til deltagelse på møter med styret. 
Den har bestått av følgende personer: 
Leder: Ann-Mari Pedersen (Hele året) 
Medlem: Tone Bergkvist (Hele året) 
Medlem: Sofie Polmar (fra februar) 
Medlem: Siri Segalstad (fra november) 
 

Avholdte rallylydighetsstevner for alle klasser 
• 13. mars på Kløfta med 154 påmeldte. Overskudd i underkant av kr. 20.000,- 

Dommere: Hege Fredriksen, Lise-Lotte Gundersen, Barbara Ljovshin 
 

• 23. august kveldsstevne på Lillo med 83 påmeldte. Overskudd på ca kr. 8.000,- 
Klubbmesterskap Rally ble avholdt samtidig. I tillegg var det lagkonkurranse. 
Dommere: Tina Stenfjell og Merete Kristensen 
 
Erfaring-1: Utfordring med skiløpere, lang veg til parkering, mange møtte ikke opp 
Erfaring-2: Klubbmesterskap ble bare en ekstra runde på pallen for de beste. 
Erfaring-3: Lagkonkurranse medfører mye jobb, interessen er laber 
 

• 22. oktober på Kløfta med 120 deltakere. Overskudd på ca kr. 19.000 
Dommere: Birgit Espeland og Inger Dragland 

 

Avholdte kurs 
• 18.-20. mars, Rallykurs for viderekomne med Roger Fredriksen som instruktør 

6 deltakere og 3 observatører. Kurset gikk omtrent i 0. 
Erfaring: Kurs med ekstern instruktør som reiser og overnatter er økonomisk lite 
lønnsomt. 
 

• 23. juni. Kveldskurs i Rally-Nordisk med Anette B Nordby og Mette Nilsen som 
instruktør. 
6 deltakere. Kurset gikk med et lite underskudd. 
 

• 27.-28. august: Nybegynnerkurs i Rally, Instruktører Mette Nilsen og Tone 
Bergkvist. 
10 deltakere, kurset gikk med kr. 11.000 i overskudd. 
Erfaring: Kurs med interne instruktører er svært lønnsomt 
 

• 17. november. Kveldskurs (2t) om 2023-skilt med Lise-Lotte Gundersen, 12 
deltakere. 
Gratis for de som trener. Kurset gikk med ca. kr. 1000 i underskudd.  
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Sosiale arrangementer 
• 5. april: PåskeRally i hallen med 19 ekvipasjer.  

Anette hadde laget en kreativ bane og dømte. 
Erfaring: Vellykket arrangement som mange satte stor pris på 
 

• 14. juni: Sommeravslutning på Lillo med 11 deltakere m/hund pluss noen uten 
hund. 
Først møte med Pizza der det kom opp en del forslag som senere er behandlet 
av komiteen og der noen forslag er iverksatt. Deretter felles trening ute med 2 
baner.  
Erfaring: Vellykket arrangement som mange satte stor pris på 
 

• 20. desember: Julerally i hallen med 19 ekvipasjer. 
Anette hadde laget en kreativ bane og dømte. 
Erfaring: Vellykket arrangement som mange satte stor pris på. 

 

Treningsansvarlige 
• Våren 2022: To betalte instruktører på 9 tirsdagstreninger for nybegynnere 

Instruktører var Anette B Nordby, Tone Bergjvist, Mette Nilsen og Karen Åarseth. 
Treninger med instruktør var erstatning for avslyst nybegynnerkurs i Januar. 
Kostnadene beløp seg til ca. kr. 15.000,-, men ingen inntekter direkte til Rally.  
Imidlertid flere nye som betalte treningsavgift.  
Erfaring: Det er dyrt med betalte instruktører og det går ut over Rallys regnskap. 
 

• Høsten 2022: Betalte instruktører fra våren erstattet av ubetalt treningsansvarlig. 
Vi har klart å få en treningsansvarlig til alle nybegynnertreningene.  
Den ansvarlige som har kunnet trene selv i tillegg til å sette opp kl1- og kl2-bane 
og være støttende og behjelpelig for de ferske, 
Erfaring: Dette har vært vellykket og videreføres våren 2023. 

 
 

Rallykomiteen, mars 2023 
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Sak 4 
Behandle klubbens regnskap med revisors 
beretning for 2022 
 
 
REGNSKAP FOR 2022 
 
Klubbens medlemmer kan få tilsendt regnskapet for 2022 samt revisors beretning 
ved å sende en epost til styret@stovnerhundeklubb.no  
 
 
 
 
 
  

mailto:styret@stovnerhundeklubb.no
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Sak 5 
Godkjenne budsjett for 2023 og fastsette 
medlemskontingenten for 2024  
 
 
 
BUDSJETT FOR 2023 
 
Legges fram på årsmøtet 
 
Styrets innstilling til vedtak:  
Budsjettforslaget for 2023 legges til grunn for virksomheten i 2023. 
 
 
 
 

FASTSETTE MEDLEMSKONTINGENTEN FOR 2024 
 
Styrets innstilling til vedtak:  
Medlemskontingenten for 2024 økes fra 330 til 350 kroner. 
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Sak 6  
Innkomne forslag til behandling 
 

Sak 6 a) Endring av lover for Stovner Hundeklubb 
innsendt av styret 
 
Stovner Hundeklubb sine vedtekter ble sist endret 25.04.2013. Norsk Kennel Klub 
vedtok i 2017 ny lovmal for medlemsklubbene. Styret foreslår at klubben tilpasser 
seg til denne lovmalen. Det framlagte forslag til nye love for Stovner hundeklubb er i 
tråd med den nye lovmalen - klubbens tidligere vedtekter er satt inn i det nye 
oppsettet. 
 
Forslaget innebærer ingen endringer i forhold til SHK tidligere lover. de tidligere 
lovene er kun redigert inn i det nye oppsettet. Styret forslår endringer på følgende: 

• § 3.3, 2. avsnitt. Styret foreslår at følgende strykes (under innkalling til 
klubbens årsmelding): «samt ved oppslag på klubbens treningssteder.» 

• § 3.4 Årsmøtets oppgaver: Det foreslås at årsmøtet velger leder, nestleder og 
kasserer, og at styret konstituerer seg selv for øvrig med intern for deling av 
arbeidsoppgaver (tas inn som tillegg til § 4.3 Styrets oppgaver). 

 
 
Se eget vedlegg med forslag til nye lover for Stovner Hundeklubb. 
 
Styrets innstilling til vedtak:  
De nye lovene for Stovner Hundeklubb vedtas. 
 
 
 

Sak 6 b) Endring av treningstider i hallen 
innsendt av styret 
 
Etter å ha kontaktet AG, LP og RL-komiteene, og bearbeidet innspillene i tråd med 
komiteene, foreslår styret følgende justering av treningstidene: På styreseminaret 
desember 2022 ble det tatt opp problematikk med mye støy fra AG parti treninger 
samtidig som rally hadde treninger, det ble løftet frem ønsker om å flytte rally/ag 
tidene for å unngå dette. Etter å ha kontaktet AG, LP og Rally komiteene og 
bearbeidet innspillene i tråd med komiteene, foreslår styret følgende justering av 
treningstidene. Det forslås ar Rally og AG bytter tid på tir/tor. Ag har full hall fra 
20.00-22.00 tirsdager og rally/LP deler hall18.00-22.00 torsdager. 
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Styrets innstilling til vedtak:  
Treningstidene i hallen justeres i tråd med styrets forslag. 
 
 

Sak 6 c) Endring av treningstider i hallen 
Brukshundkomiteen har sendt inn følgende forslag: Bruks står i dag med treningstid 
torsdager fra kl. 17.00-18.00 (hel hall for fremadsending)  
BHK har fått flere henvendelser om at dette er et treningstidspunkt som våre 
medlemmer dessverre ikke har mulighet til å rekke etter arbeidstid. Vi søker derfor 
styret/årsmøte om å få flyttet treningstiden til et senere tidspunkt – f.eks. fredager fra 
kl. 20.00-21.00 eller en annen kveld fra 20.00. 
Vi er innforstått med at en eller flere fredagstreninger kan bortfalle pga. klargjøring av 
hall ifb. med helgestevner 
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Styrets innstilling 
Styret ser ikke det som hensiktsmessig å endre treningstid til fredags kveld da dette 
er en tid til mye egentrening, kurs og forberedelse til stevner.  
 
Styrets innstilling til vedtak:  
Brukshundkomiteens forslag avvises. 
 
 
 
 

Sak 6 d) Innsendt sak fra Siri Segalstad 
innsendt av Siri Segalstad 
 
«Styret, valgkomite og andre «tverrfaglige» komiteer i Stovner Hundeklubb skal 
inkludere personer fra de forskjellige grenene i samme forhold som det er aktive 
medlemmer i grenene, i den utstrekning det kan la seg gjøre.» 
 
Styrets innstilling 
Årsmøtet er klubbens høyeste myndighet og klubbens medlemmer skal der stå fritt 
til å velge det styret de ønsker. Grenene er ellers representert av grenkomiteene som 
har tett kontakt med styret. Grenkomiteene er de som er oppdatert på status på 
ønsker og utfordringer i de ulike grenene. Øvrige demokratiske mulighetene gjør 
at ethvert medlem har rett å spille inn forslag til valgkomiteen og evt opprettholde 
dette forslaget om valgkomiteen har en annen innstilling. 
 
Styrets innstilling til vedtak:  
Innsendt forslag fra Siri Segalstad vedtas ikke. 
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Sak 7 - Valg 
 
Se innstilling fra valgkomiteen 
 
Valg av  

- Leder for 2 år  

- Kasserer for 2 år 

- 2 styremedlemmer for 2 år  

- 2 varamedlemmer for 1 år 

- Revisor for 1 år 

 

- Valgkomite 2 medlemmer for 2 år, samt 1 varamedlem for 1 år 

---------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Vedlagt er Valgkomiteens innstilling.  
 
Leder Anette Buind Nordby (gjenvalg) 2 år - Enstemmig innstilling 

 
Nestleder Christian Fredrik Ekeren (ikke på valg) 

 
Kasserer Monica Semb Sætre (gjenvalg) 2 år - Enstemmig innstilling 

 
Sekretær Stine Haakensen (ikke på valg) 

 

Styremedlem Anne Lise Ytreberg (ikke på valg) 
 

2 plasser som styremedlem 2 år  

• Elizabeth Wilhelmsen (gjenvalg) 

• Maria De Meer Fjeld (NY)  

• Jan Even Assersen (NY) 

  

Varamedlem Nina Skjelstad (gjenvalg) 1 år - Enstemmig innstilling 

 
Varamedlem Liz Rognstad (gjenvalg) 1 år - Enstemmig innstilling 

 
Valgkomite 

Hege B Tollefsen (ikke på valg)  
2 plasser som valgkomite 2 år 

• Marice Alden (gjenvalg)  

• Geir Ottesen (gjenvalg)  

• Isabel Kovacevic (NY)  

• Anne Merethe Huse (NY) 
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Kandidater som er til valg som styremedlemmer på årsmøtet i 
Stovner hundeklubb 2023 

 
Elizabeth Wilhelmsen   (gjenvalg for 2 år) 
Jan Even Hovind Assersen  (ny, valg for 2 år, foreslått av LP-kom.) 
Maria De Meer Fjeld   (ny, 2 år) 
 
Det er behov for 2 styremedlemmer og vi har tre kandidater. Dette medfører at 
årsmøtet vil velge to stykker til de to ledige plassene i styret. Dette til deres 
orientering. 
 

Med vennlig hilsen valgkomiteen: 
Marice Alden 

Hege Bjerke Tollefsen 
Geir Ottesen 

 
 
 
 
 
 
Dersom de nye lovene vedtas, skal valget skje i henhold til disse. Dette innebærer at 
det også skal velges 1 varamedlem til valgkomiteen. Videre skal årsmøte «Oppnevne 
revisjonsfirma». 
 
Det foreslås at årsmøtet oppnevner samme revisjonsfirma som de siste årene, 
Langseth revisjon AS. 


